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Protokoll från möte med FVG den 14 februari 2019 

Tidpunkt 

torsdagen den 14 februari 2019 kl. 09:00 – 10:10  

Plats 

Livdjursgatan 4, konferensrummet Maracanã 

Närvarande  

För arbetsgivaren 
Karin Eriksson-Bech, tillförordnad förvaltningschef, ordförande 
Jónína Gísladóttir, HR-chef 

Kicki Wattjersson, avdelningschef Jobbtorg Stockholm 

Bengt Jönsson, avdelningschef Vuxenutbildning Stockholm 

Arja Lindholm, kommunikationschef      

Ulrika Klemets, ekonomichef 

Amanda Broman Hernbäck, administrativ chef  

  

För arbetstagarna 
Eva Castensson, Lärarförbundet 

Niklas Bremler, huvudskyddsombud, Lärarnas Riksförbund 

Anna Gräslund, Lärarnas Riksförbund 

John Envall, Sveriges Skolledarförbund 

Carl Korch, SACO          - närvarande från §7 

Malin Appelqvist, Kommunal  

Jösta Claeson, huvudskyddsombud, Vision  

Karin Wrannvik, huvudskyddsombud, Ledarna  – närvarande från §6 

 
Anmält förhinder/frånvarande 

Maria Arillo, Vision    

 
Sekreterare 

Niklas Malmström, administratör, administrativa staben 

 

Justerat den 15 februari 2019 

 

 

Karin Eriksson-Bech, ordförande 

 
 

 

Anna Gräslund, justerare     Niklas Malmström, sekreterare 
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§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Karin Eriksson-Bech, tillförordnad förvaltningschef, 

förklarade mötet för öppnat. 

§ 2.  Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare för mötet. 

§ 3.  Val justerare och justeringsdag 

Anna Gräslund, Lärarnas Riksförbund, valdes till justerare. 

Justeringsdag för protokollet är den 15 februari 2019. 

§ 4.  Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5.  Godkännande av dagordning 

Inskickade frågor från SACO gällande nämndärenden lades till 

under §9 Nämndärenden och dagordningen godkändes sedan. 

§ 6. Närvarande personalföreträdare vid nämndens 
sammanträde 

Malin Appelqvist, Kommunal, deltar vid arbetsmarknadsnämndens 

sammanträde den 19 februari 2019. 

Information 

§7.  Information om verksamheten i förvaltningen 

 

Avdelning Jobbtorg Stockholm 

Avdelningschefen för Jobbtorg Stockholm informerade gällande 

utredningen om en möjlig införskaffning av ny lokal vid 

Trädskolevägen. Frågan har varit uppe under avdelningens 

samverkansgrupp där diskussion gällande skyddsombudens 

medverkan lyftes. De skyddsombud som finns lokalt på Jobbtorg 

Unga Globen har deltagit i arbetet, och när nu ritningar och 

underlag finns tillgängliga kommer en tidsplan att tas fram för det 

vidare arbetet i frågan.  

Vision: Önskade att skyddsombuden kopplas in i arbetet innan det 

finns en specifik lokal i åtanke.  

 

Avdelningschefen för Jobbtorg Stockholm informerade vidare om 

att arbetet med bemanningsplanering för avdelningen fortsätter och 

att arbetet inom bemanningsrådet kommer att påbörjas under vecka 

8. 

 

Avdelning Vuxenutbildning Stockholm 

Avdelningschefen för Vuxenutbildning Stockholm informerade 

förvaltningsgruppen: Under våren kommer Skolinspektionen att 

besöka Vuxenutbildning Stockholm. Dels kommer de att genomföra 

sin regelbundna tillsyn av Vuxenutbildningen i Stockholms stad på 
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huvudmannanivå, vilket senast genomfördes under 2016, dels 

kommer Skolinspektionen att träffa rektorer, förvaltningsledning, 

representanter för politisk nämnd och eventuellt några lärare. Det 

kommer inte att genomföras några skolbesök. 

 

Vidare kommer Skolinspektionen att genomföra en tematisk 

kvalitetsgranskning under våren 2019. Förutom Stockholms 

kommun kommer ytterligare minst 15 huvudmän omfattas av 

granskningen. Granskningen är mot yrkesinriktad kommunal 

vuxenutbildning på gymnasial nivå som bedrivs genom 

entreprenadavtal med huvudmannen. Granskningen kommer att 

genomföras hos utbildningsanordnarna: Jensen, gällande utbildning 

inom yrkesområdet el och energi, samt Omsorglyftet och 

Lärgården, gällande utbildningar inom yrkesområdet vård och 

omsorg.  

 

Vidare informerade avdelningschefen för Vuxenutbildning 

Stockholm gällande vilka YH-utbildningar som blivit beviljade från 

Myndigheten för yrkeshögskolan. 

Frans Schartaus Handelsinstitut beviljades två helt nya utbildningar: 

Shiftleader Hotell, samt Produktionsledare för spelfilm och tv-

drama. Vidare beviljades Frans Schartaus Handelsinstitut att fortsatt 

bedriva utbildningarna: Läkemedelstekniker, samt Projektledning: 

Hållbara Möten & Event. Den 18 februari öppnar antagningen till 

11 YH-utbildningar på Frans Schartaus Handelsinstitut. 

 

Campus Åsö fick beviljat utbildningen Specialistutbildad 

undersköterska inom anestesi, operation och intensivvård, och har 

sedan tidigare även fått beviljat 

Barnspecialistundersköterskeutbildning. Den 1 mars öppnar 

antagningen till dessa utbildningar. 

 

Slutligen informerade avdelningschefen för Vuxenutbildning 

Stockholm gällande upphandlingen för vuxenutbildningen, arbetet 

fortskrider enligt plan och fokus just nu ligger på 

förfrågningsunderlaget, vad det är som ska upphandlas, samt 

ersättningsmodellen för de utbildningar som upphandlas. 

 

Lärarnas Riksförbund: Hur fortskrider arbetet med 

utredningsuppdraget från budget? Lärarnas Riksförbund önskade att 

få ta del av utredningarna. 

Förvaltningens svar: Flera utredningar är genomförda, 

förvaltningens inriktning är mot en LOU-upphandling. 

Förvaltningen ska se över vilket material som finns och se över 

möjligheten att gå ut med information till de fackliga 
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representanterna. Fackliga representanter kommer att bjudas in till 

informationsmöten gällande upphandlingen.  

 

Bemanningsplanering 

HR-chefen informerade gällande det fortsatta arbetet med 

bemanningsplaneringen, underlag var utskickat inför mötet.  

Just nu sammanställs behovsbilden och bemanningen inom 

förvaltningen. När det arbetet börjar bli färdigt så kommer en 

referensgrupp med facken att bokas in för att kunna diskutera hur 

det ser ut, principer och målsättning. 

 

Vision: Det blir fel om referensgruppen tillsätts först efter att 

principerna är tagna, syftet med gruppen är att vara med och ta fram 

principerna. 

Förvaltningens svar: Det är inte avsikten, tanken är att 

referensgruppen ska finnas med i diskussionerna kring principer. 

Vill sammanställa översikten och ha den färdig som underlag inför 

det att referensgruppen träffas.  

 

Lärarnas Riksförbund: Ställer sig bakom principen i underlaget 

att det blir den person med kortast anställningstid som flyttas om 

ingen intresseanmälan sker.  

 

Lärarnas Riksförbund – inskickad fråga gällande enheternas 

verksamhetsberättelse från 2018, samt verksamhetsplanen för 2019. 

Hur hanterar arbetsgivaren de respektive enheternas 

verksamhetsberättelser från 2018 samt även verksamhetsplanen för 

2019, i samverkan med de fackliga representanterna? Det gäller de 

enheter som inte har något eget SVG. Frågan uppkom då Lärarnas 

Riksförbund inte fått ta del av VB/VP från enheterna. 

Förvaltningens svar: Enheternas VB/VP sköts på APT och 

planeringsdagar, det som samverkas fackligt är nämnddokumenten 

och styrdokument. Samverkansgrupper på verksamhetsområdesnivå 

kan ge information om arbetet, men det är inte en samverkansfråga. 

Däremot kan facken begära ut dokumenten från registrator om de 

önskar ta del av dem.  

§8.  Information från de fackliga organisationerna 

Kommunal: Informerade arbetsgivaren om att det är dags att boka 

in genomförandeplanering för löneöversynen med Kommunal. 

 

Ärendehantering 

§9.  Nämndärenden 

 



 Protokoll FVG  

2019-02-14 

Sida 5 (8) 

 

 

 

 

 

 

Verksamhetsberättelse och bokslut 2018 

AMN 2017-0297-01.02 

Tillförordnad förvaltningschef föredrog ärendet. 

 

SACO: Verksamhetsberättelsen visar på hur differentierat 

nämndens uppdrag är och att det är väldigt spretigt med alla 

delprojekt, det man kan reflektera över är att man täcker ett väldigt 

stort område och att det är svårt att få en samlad överblick över alla 

uppdrag. Det är viktigt att man arbetar med att kommunicera ut alla 

projekt till verksamheten så att det inte blir att verksamheter inom 

förvaltningen ”uppfinner hjulet” på flera ställen samtidigt.  

Förvaltningens svar: Det finns många kommunikationsvägar som 

är till just för det, bland annat medarbetarbrevet. Sedan arbetar 

förvaltningen aktivt för att kunna integrera projekten i ordinarie 

verksamhet. I verksamhetsplanen finns nu även en 

projektsammanställning som bilaga, det är ett dokument som 

fortsatt arbetas fram, men syftet är att få det överskådligt.  

 

SACO: Förvaltningsgruppens sammanträden och våra protokoll 

från 2018, finns inte redovisat överhuvudtaget i 

verksamhetsberättelsen, varför är det så? Noterat att i 

verksamhetsberättelsen att förvaltningen tar upp: ”Till nämnden är 

ett råd för funktionshinderfrågor knutet i enlighet med 

kommunfullmäktiges beslut den 13 juni 2011. … . Rådet har hållit 

tio möten 2018. Protokollen har anmälts till 

arbetsmarknadsnämnden.” 

Förvaltningens svar: I verksamhetsberättelsen anges nämndens 

arbete och eftersom nämnden beslutat om att utse rådet för att 

lämna synpunkter på nämndens ärenden, så finns deras arbete med 

för nämnden att ta del av. Förvaltningsgruppen är inte en del av 

nämnden på det sättet utan en del av förvaltningens 

samverkansorganisation. Därför redovisas inte förvaltningsgruppens 

möten. 

 

SACO: Förvaltningen har förberett verksamheten för en digital 

arkivhantering, vilket nämnden kommer att införa från och med 

2019. Hur ska det säkerställas att det går att använda i framtiden? 

Förvaltningens svar: Förvaltningen har en ”strategi för digitalt 

bevarande” som styr hur säkerställande av digital information 

hanteras. Hanteringen utgår från de system och de regler som finns 

för att kunna säkerställa informationen för framtiden. 

 

SACO: Efterfrågade att få ta del av rapporterna från: 

kompetensutvecklingen av personal i samarbete med Stockholms 

universitet och Göteborgs Universitet gällande stärkt kompetens att 

möta andraspråksinlärare och flerspråkiga, nyanlända elever och 

därigenom kunna höja kvaliteten på skolans uppdrag. 
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Samt en studie av insatserna inom ramen för Stockholmsjobb som 

gjorts av Linnéuniversitetet. 

Förvaltningens svar: Det kommer två rapporter i början av 2019, 

men förvaltningen har inte fått dem ännu; de kommer att skickas ut 

när de inkommit.  

 

SACO: SACO efterfrågade vilken roll förvaltningen har i det ESF-

finansierade projektet Kompetensarena Stockholm. 

Förvaltningens svar: Förvaltningen har en representant i 

styrgruppen och en projektledare i projektet som är anställd på 

visstid till september 2020. Projektledartjänsten är finansierad med 

projektmedel.  

 

SACO: Nämnden har arbetat för att mäta resurseffektivitet vilket 

resulterat i ett mått för Jobbtorg Stockholm och ett för 

Vuxenutbildning Stockholm, vad har resultatet blivit? 

Förvaltningens svar: Jobbtorgs mått gäller resursförbrukning i 

förhållande till självförsörjningsgrad sex månader efter avslut. 

Förvaltningen ska dock arbetat vidare med en indikator för arbete 

eller studier vilket är ett bättre mått att följa. 

Gällande vuxenutbildningen har en kostnad per godkänt betyg tagits 

fram, det är ett pågående arbete och är ett ganska grovt mått.  

 

SACO: En genomlysning av nämndens arbetstidsöverenskommelse 

är genomförd, vad blev resultatet? 

Förvaltningens svar: Det som är genomfört är en kartläggning 

över arbetstidsöverenskommelser och innehåll. Förvaltningen har 

flera varianter både gällande flexibel arbetstid och även olika 

principer gällande arbetstid för lärare.  

 

SACO: Jobbtorg Stockholm har genomfört en utredning av 

internkommunikationen, vilken kommer att användas i det fortsatta 

arbetet; på vilket sätt kommer det att märkas i organisationen? 

Förvaltningens svar: Ett projekt kommer att starta under våren och 

pågå under hela året för att förbättra internkommunikationen inom 

förvaltningen och Jobbtorg Stockholm. Utredningen i slutet av 2018 

visade att det finns problemområden som behöver åtgärdas, 

exempelvis den upplevda stora mängden information som finns i 

omlopp, där det behövs bättre målgruppsanalys och tydlighet kring 

förväntningar och ansvar. Målet är att skapa större tydlighet, ökad 

delaktighet och bättre kontinuitet i internkommunikationen. 

 

SACO: Nämnden har förberett en ansökan till FINSAM för att 

starta ett pilotprojekt med gymnasiesärskolor, i syfte att stärka 

övergången till studier och arbete för personer som har en 

intellektuell funktionsnedsättning, SACO önskade få mer 

information gällande satsningen. 

Förvaltningens svar: Det är ett projekt som Samordningsförbundet 

Stockholms stad initierat där Försäkringskassan är mest drivande. 



 Protokoll FVG  

2019-02-14 

Sida 7 (8) 

 

 

 

 

 

 

Det handlar om att arbeta med studerande vid gymnasiesärskolor 

för att stärka övergången till arbete och studier. Förvaltningen 

driver redan arbete inom området genom bland annat iWork. 

Samordningsförbundet Stockholms stad och andra närliggande 

finansiella samordningsförbund går samman och söker ESF-medel, 

inriktningarna kommer att se olika ut i de olika kommunerna men 

allting hamnar under paraplyet personer med funktionsnedsättning.  

Lärarnas Riksförbund: Viktigt att stödja Lärvux i deras arbete 

med lärlingsutbildningarna får ut 50% av de som ingår i arbete, 

kommer Lärvux ingå i detta samarbete? 

Förvaltningens svar: Ja Lärvux kommer att ingå i samarbetet, och 

deras lärlingsutbildning är ett bra sätt att brygga övergången från 

utbildningen på gymnasiesärskolan.  

 

Lärarnas Riksförbund: I presentationen som förvaltningsgruppen 

fick av VB framkom det att förvaltningen valt att inte söka alla 

medel för vuxenutbildningen som var möjligt, och att det därför ser 

ut som att Vuxenutbildning Stockholm gått med underskott under 

2018, varför beslutades det? Det kan skicka fel signaler. 

Förvaltningens svar: Det handlar om en budgetteknisk fråga, där 

förvaltningen gick med överskott som helhet. Om förvaltningen 

sökt medlen för Vuxenutbildning i slutet av året hade dessa skickats 

tillbaka, istället valde man att finansiera underskottet från andra 

delar av förvaltningen för att balansera ut budgeten. Detta fick inga 

konsekvenser för Vuxenutbildning Stockholm. Förvaltningen tar 

med sig synpunkten att tänka på att precisera formuleringen i 

skrivelserna framöver.  

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Tillförordnad förvaltningschef föredrog ärendet. 

Förvaltningsgruppen lämnade inga synpunkter.  

 

Anmälan enligt Lex Sarah i egen regi inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2019-0017-1.3 

AMN 2018-0564-1-3 

Avdelningschefen för Jobbtorg Stockholm föredrog ärendet. 

Förvaltningsgruppen lämnade inga synpunkter.  

 

Anmälan av inkomna och upprättade ärenden samt handlingar  

SACO: Anpassad utbildning för florist, skulle vilja veta mer om 

detta? 

Förvaltningens svar: Behöver återkomma med mer specifika svar, 

men det handlar om att en elev sökt en utbildning hos en 

utbildningsanordnare som inte är upphandlad, och man därmed 

försökt anpassa en utbildning med en av våra upphandlade 

utbildningsanordnare.  
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§10. Balanslista 

Följande punkter läggs till balanslistan: 

 Uppföljning av lokaler på Livdjursgatan. 

 Information om etableringscenter 

 

§11.  Nästa möte 

Nästa möte äger rum den 21 mars 2019, kl. 09:00 i lokal Maracanã. 

§12.  Mötet avslutades 

Ordförande tackade för deltagandet. 

 


